
‘100 procent  
inzet voor de  
beste resultaten’
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En
verder

m e n s

‘V
anaf mijn achtste ging ik  
met mijn ouders en broer 
mee naar de tennisbaan,  
een balletje slaan. Die ballen 

raakte ik best zuiver. Ik bleek talent te 
hebben en ik vond het leuk. Vanaf mijn 
dertiende stond ik jarenlang nummer 
drie van Nederland in mijn leeftijdscate-
gorie. In die tijd tenniste ik wel achttien 
uur per week. Ik deed veel aan toernooien 
mee en wilde dan graag winnen. Mijn 
middelbareschooltijd bracht ik door  
op een zogenoemde LOOT-school, waar  
je het vwo kan combineren met topsport. 
LOOT staat voor Landelijke Organisatie 
Onderwijs en Topsport. Je krijgt vrij-
stellingen van vakken als gymnastiek  
en tekenen. Veel topsporters zaten op 
mijn school, zoals Robin van Persie en 
Inge de Bruin.’ 

Proftennisser

‘Jarenlang heb ik gedroomd van een 
carrière als proftennisser. Natuurlijk 
moest ik voor het tennis veel laten. Ik kon 
niet elke week gaan stappen. Maar het 
plezier dat ik in het tennissen had, woog 
daar ruimschoots tegenop. Bovendien 
was ik op de middelbare school omringd 
door vrienden en vriendinnen die ook  
het leven van een topsporter leidden.  
In de tijd dat ik in de top drie stond, heb  
ik weleens gewonnen van iemand als 
Michaëlla Krajicek. En dan, op een gegeven 
moment, merk je dat je niet goed genoeg 
bent om het niveau van een prof te halen. 
Daarnaast ontdek je dat er meer is dan 
tennis. Die inzichten kwamen in de laatste 
klas van de middelbare school. Als je geen 

prof wordt, kun je les gaan geven. Maar 
om dat nu je hele leven te blijven doen?  
Ik wilde er meer van maken.’ 

studeren

‘Rechten leek mij een interessante, brede 
en maatschappelijk relevante studie.  
Ik ben in Utrecht gaan studeren. Daar 
ging ik toen ook competitie spelen. Als 
bijbaan gaf ik tennisles, zo’n een, twee of 
drie avonden per week. Na een jaar lang 
elke week een dag opleiding te hebben 
gevolgd, heb ik mijn tennislicentie 
gehaald. Erg leuk om mensen dingen  
uit te leggen waar je zelf goed in bent en 
te zien welke vorderingen zij maken. Mijn 
hele studieperiode heb ik lesgegeven. Dat 
deed ik met veel enthousiasme. Maar als 
ik dat veertig uur per week zou doen, mijn 
leven lang, dan was dat enthousiasme er 
wel afgegaan. Dan wordt je wereld klein. 
Als je de mogelijkheid hebt te studeren, 
waarom zou je die niet aangrijpen?’

Verliezen

‘Vroeger stond tennis bij mij op nummer 
één. Toen ik studeerde, was dat mijn studie, 
en nu is het mijn werk. Als topsporter moet 
je doorzettingsvermogen en discipline 
hebben. Daar heb ik nu in mijn werk 
profijt van. Tennis blijft belangrijk. Ik  
vind het nog steeds heerlijk. Het maakt 
mijn hoofd leeg. In het voorjaar speel ik 
landelijke competitie, momenteel in de 
tweede klasse. Vorig jaar hoorde ik bij  
de honderdvijftig beste tennissers van 
Nederland. Ik train niet zoveel meer.  
Als ik nu tegen een jong meisje speel dat, 
net zoals ik vroeger, bijna twintig uur in 

de week tennist, verlies ik weleens. Dat is 
een keerpunt. Als ik win, komt dat omdat 
ik op spannende momenten mentaal 
sterker en zekerder ben. Ik heb nog steeds 
een hekel aan verliezen, dat verandert 
niet. Maar ik kan het relativeren. Mijn 
ambitie ligt niet meer primair bij het 
tennis. Ik weet wel dat sommige topspor-
ters hier niet tegen kunnen. Als zij van 
anderen gaan verliezen en merken dat het 
minder gaat, stoppen ze liever helemaal.’

Combineren

‘Behalve als tennisleraar heb ik tijdens 
mijn studie als juridisch medewerker op 
een advocatenkantoor gewerkt en als 
hostess. Na mijn afstuderen in notarieel 
recht en arbeidsrecht ben ik een blauwe 
maandag gaan werken in de marketing 
bij een advocatenkantoor. Al snel 
ontdekte ik dat mijn hart toch bij het 
echte juridische werk ligt. Ik heb geluk 
gehad dat ik deze baan kreeg, in een tijd 
waarin de banen binnen het notariaat 
niet voor het oprapen liggen. Het is een 
klein kantoor met een algemene praktijk. 
Een prettige werkgever en fijne collega’s. 
We zijn een hecht team. Ik word breed 
opgeleid en krijg snel eigen verantwoor-
delijkheden. Het werk geeft mij veel 
voldoening en ook de beroepsopleiding 
vind ik leuk. Mijn ambitie is om door  
te groeien in wat ik doe en daar steeds 
beter in te worden. Sinds kort zit ik in  
het ringbestuur van Gelderland. Best  
druk allemaal, maar als je goed plant,  
kun je veel combineren. En als je dingen 
doet die je leuk vindt, dan zet je je daar 
100 procent voor in. Zo krijg je de beste 
resultaten. Dat is in de topsport niet 
anders dan in het notariaat.’ 

natalie Drost is sinds anderhalf jaar kandidaat-notaris bij 026 notariaat 
Fechner in Arnhem. Haar ambitie om proftennisser te worden, heeft zij 
laten varen ten gunste van het notariaat. ‘Ik vind het nog steeds heerlijk 
om te tennissen. Het maakt mijn hoofd leeg.’ 
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‘Als topsporter moet je  
doorzettingsvermogen  
en discipline hebben.  
Daar heb ik nu profijt van’
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